



HJØRRING RIDEKLUB

## BESTYRELSESMØDE

Dato 02.11.21

Deltager: Rasmus, Inge-Brit, Henriette, Karina, Jens Christian og Rene

Punkter	Drøftelse	Beslutning/ansvarlig
<i>Faste punkter:</i>		
1. Godkendelse af referat fra sidste møde		ok
2. Nyt fra daglig leder		<ul style="list-style-type: none"><li>• Ny bund i begge haller. Kørt hver dag og fulgt vejledningen i forhold til Bjarne. 10-14 dage før bunden skulle være helt god. Bliver kørt hver dag også i weekenden.</li><li>• Vil tage kontakt med Bjarne for at få vejledning i vedligeholdelse af banerne fremadrettet.</li><li>• Ved at være fyldt godt op på HJR.</li><li>• Skal have lavet spiltov 6 stk på venstre side af stalden i bunden.</li><li>• Lejet jord på den anden side af bækken skal holdes nede, dvs at lejet jord skal holdes nede.</li><li>• Arbejde videre med foldene lejet af kommunen, hvad skal der sket.</li></ul>

3. Økonomi - Torben		Økonomisk kører det som forventet
3.1 Økonomiske prioriteringer		<p>Fonde og legater: 5 har meldt interesse for at lave opsøgende arbejde.</p> <p>Prioritering er at søge til udendørs dressur baner.</p> <p>Søgt på at få frisket kantinen op med nyt gulvtæppe mm. 20.000kr</p> <p>Søge til nyt tag til gæstestalden. 250.000kr</p> <p>Søge til at få udbygget sekretariatet med salgsbod på siden. 25.000kr</p> <p>Søge til ny minilæsser. 150.000kr</p> <p>Søge til nye udsugere stalden, energi optimere. 75.000kr</p>
4, Personalsituationen		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Marie er stoppet</li> <li>• Snakket om hvordan vi sætter næste periode til vagter, mangler 1 pige mere.</li> <li>• Lukkevagt bliver 2 timer fremadrettet til hverdag med en plan for hvilke opgaver der skal løses.</li> <li>• Lave ny kontrakt til Thea.</li> <li>• Fast tilkalde vikar for skoleafdelingen = Thea.</li> <li>• Søren Andersen kører hver Onsdag når der skal muges ud.</li> </ul>
5. Skoleheste/Elevheste		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Mikela er blevet privat pony er opsagt som skolehest.</li> <li>• Stævne i Weekenden med Skoleheste.</li> </ul>

<b>6. Klubmodul</b>		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Luan gør et super godt stykke arbejde.</li> <li>• Der er blevet rettet op på foder priser</li> </ul>
<b>7. Nye staldkontrakter</b>		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ny deadline for færdiggørelse af kontrakter Torben, Henriette Inge-Britt inden næste møde.</li> </ul>
<b>8. Nyt fra udvalg</b>		N/A
<b>9. Sponsorudvalget</b>		N/A
<b>10. Stævneudvalget - Henriette</b>		N/A
<b>10.1 Etablissement - Torben, Rasmus, Rene</b>		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vandvognen er blevet svejst.</li> <li>• Energi check af automat, kan ikke svare sig at bruge den pga højere forbrug end indtjening.</li> <li>• Skiftet lampe ved møddingen.</li> </ul>
<b>10.2 forretningsudvalget</b>		N/A
<b>10.3 Stigbøjlen</b>		N/A
<b>10.4 Kløverblomsten</b>		N/A
<b>10.5 Cafeteriaet</b>		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hjælpermad indføres efter 3 timer. Madbillet indføres.</li> <li>• Kløverblomsten får cafeteriaet pr.dags dato.</li> </ul>

<b>11. Indkomne punkter</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• opdatering vedr folde</li><li>•</li><li>• betaling ved undervisning<ul style="list-style-type: none"><li>• Foldordning</li><li>• Halleje</li></ul></li></ul>		<ul style="list-style-type: none"><li>• Møde fastsættes med kommunen mht folde</li><li>• Skilte op mht brug af kamera i klubben.</li><li>• Betaling ved undervisning Pernille: Klubbens medlemmer betaler ikke halleje. Mellem 15-18 max 8 i hallen. Udefra skal have hal kort og være medlem.</li><li>• Generel hal leje: max 8 personer i hallen også under kursus.</li><li>• Foldordning: Brio går på fold 9 (reserveret til heste med skavanker) pga dyrelægens anbefaling 1 måned indtil videre 09-12 i weekenden. Fold skifte kl 12.</li><li>• Indkøb af materialer til at opdele fold 2</li></ul>
<b>12. Evt.</b>		